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Niezbędny był przyjazd Jarosława Kaczyńskiego do Cieszyna, żeby poseł Jacek Falfus wystąpił z interpelacją do
Ministra Zdrowia w sprawie budowy pawilonu zabiegowo-diagnostycznego Szpitala Śląskiego w Cieszynie. W piśmie
informacyjnym do starosty poseł przyznaje, że: „...efektem wizyty Prezesa Prawa i Sprawiedliwości Jarosława
Kaczyńskiego w Szpitalu Śląskim w Cieszynie była moja interpelacja do Ministra Zdrowia (...) w sprawie budowy
Pawilonu Zabiegowo-Diagnostycznego.” 
Jakie są rezultaty interpelacji? Odpowiedzi na poselskie pismo udzieliła Mariola Dwornikowska, podsekretarz stanu
w Ministerstwie Zdrowia. Poinformowała posła, że szpital może ubiegać się o środki z Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Śląskiego.

Zdj.: Jacek Falfus, poseł PiS

(foto: arc)

– Odpowiedź jaką otrzymałem z ministerstwa nie jest satysfakcjonująca. To jest „spychologia”. Ministerstwo
Zdrowia wykręca się od finansowania tej inwestycji wszelkimi możliwymi sposobami. Mam nadzieję, że za dwa lata
będziemy znowu rządzili i ta kwestia, jeśli nie zostanie posunięta do przodu wcześniej, wówczas do nas powróci –
twierdzi Jacek Falfus, poseł Prawa i Sprawiedliwości. 
Do zakończenia prac przy budowie pawilonu zabiegowo-diagnostycznego potrzebnych jest jeszcze 51 mln. złotych.

Zdj.: Kiedy zakończą się prace przy budowie pawilonu zabiegowo-diagnostycznego?
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„Gadu, gadu, gadu nocą. Baju, baju, baju w dzień” śpiewała niegdyś Maryla Rodowicz.
Przerzucać się dokumentami, jak widać, można długo. Pisma, wystąpienia, interpelacje itp., powodują jedynie tyle,
że prace przy budowie pawilonu zabiegowo-diagnostycznego Szpitala Śląskiego w Cieszynie stoją. Jak powszechnie
wiadomo od samego mieszania herbata nie zrobi się słodsza. Ale przynajmniej kilku miejscowych działaczy
społecznych czy polityków ma zajęcie: mogą się zawsze pochwalić, że coś w tej sprawie zrobili. Tak mija w tym roku
30 rocznica rozpoczęcia budowy pawilonu szpitalnego. Jubilatowi zazwyczaj składa się życzenia stu lat życia. Ja
jednak tej inwestycji nie życzę kolejnego podobnego jubileuszu. Ale kto wie?

Andrzej Czerny 
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